
Reactie van het bewonersplatform Binnenstad op de Horecanota. 

 

Ter informatie: wie vormen het Bewonersplatform Binnenstad en waar staat het platform voor. 

 

Het Bewonersplatform Binnenstad i.o. is een groep van ca. 25 betrokken bewoners, verspreid 

wonend in de binnenstad. De leden nemen deel op persoonlijke titel. Zij zijn geen gekozen 

vertegenwoordigers van hun buurt, maar maken wel deel uit van een achttal buurtgerichte 

bewonersorganisaties. 

Het Bewonersplatform vormt niet de vertegenwoordiging van alle bewoners in de binnenstad maar 

wil als denktank betrokken worden bij plannen en beleid op binnenstadsniveau. We willen daarbij 

als ervaringsdeskundigen  kennis delen en initiatieven inbrengen waarbij we onze achterban in de 

verschillende buurten kunnen raadplegen. 

Het doel van het platform is tweeledig: vroegtijdige participatie in plannen en beleid voor de 

historische binnenstad en bezinning op inhoudelijke thema's die voor bewoners van belang zijn. 

Procesgericht en inhoudgericht. 

 

Op de inspraakavond van 16 januari 2024 is er wegens tijdgebrek weinig tot geen gelegenheid 

geweest tot het stellen van vragen aan zowel Bewonersplatform Binnenstad als aan de bewoners 

van de Voorstraat Noord. 

Wij vragen middels deze brief daarom nogmaals aandacht voor onze standpunten. 

– In de nota wordt meermaals gepleit voor een goed evenwicht tussen levendigheid en 

leefbaarheid. In de nota is niet duidelijk gemaakt hoe dit evenwicht is bepaald en hoe dit 

wordt bewaakt 

– De nota geeft zicht op groeikansen voor de horeca. Nergens wordt gerept over de gevolgen 

hiervan voor de leefbaarheid en eventueel te stellen grenzen aan die groei. 

– Onduidelijk is wat de status dan wel de nadere invulling is van een 

horecaconcentratiegebied. Wat mag er wel en wat niet. 

– Wij hebben ontraden van Voorstraat Noord een horecaconcentratiegebied te maken omdat is 

gebleken dat de reeds aanwezige horeca dermate overlast veroorzaakt dat een grens is 

bereikt. 

– Een toename van de mogelijkheid van verlaatjes van 5 naar 12 en geluidjes van 4 naar 12 

plus de mogelijkheid om de sluitingstijd op donderdag op te rekken van twaalf uur 

middernacht tot twee uur betekent een achteruitgang van de leefbaarheid. 

– Voorstel is om de mogelijkheid op te nemen de openingstijden van de terrassen los te 

koppelen van de openingstijden van de horecagelegenheid. 

– Verlaatjes en geluidjes maximaliseren per gebied; maatwerk. 

– Een levendige/aantrekkelijke binnenstad wordt niet alleen bepaald door de horeca. Een 

bijdrage wordt ook geleverd door: evenementen, bewoners, winkeliers, bezoekers, inrichting 

van de openbare ruimte, toeristen, parkeervoorzieningen zowel voor auto als fiets, goed 

openbaar vervoer.                                                                                                                                         

Het Bewonersplatfom Binnenstad is voor meer levendigheid, maar dan op die plekken waar het kan 

en rekening houdend met de leefbaarheid van de bewoners. Belangrijk is dat veranderingen van te 

voren worden besproken met de bewoners en dat er de mogelijkheid is tot inspraak c.q. 

beïnvloeding van de plannen. 
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